



中国健身气功协会

CHINESE HEALTH QIGONG ASSOCIATION

THE 1ST SOUTH EUROPE HEALTH QIGONG FORUM ANNOUNCEMENT

I. DATE

Forum: October 12th to 16th, 2018.

Registration: Afternoon October 12th

Begin of the Forum: October 13th, 2018

Departure: October 16th, 2018

II. PLACE

Bologna, Italy

III. ORGANIZER

CHQA – Chinese Health Qigong Association

IV. HOST

IHQQA – ITALY HEALTH QIGONG ASSOCIATION

V. PROGRAM AND SCHEDULE

DATE	CONTENTS	LOCATION
Friday October 12	From 14:00 Registration Bologna	Bologna
Saturday October 13	South Europe Health Qigong Forum 09:00-09:30 Opening Ceremony 09:30-12:00 Scientific Symposium 14:00-17:00 Training and Seminar: Da Wu 19:00-21:00 Duan Technical examination (Duan 1 to 4)	Bologna
Sunday October 14	09:00-12:00 Training and Seminar: Da Wu 15:00-16:00 Health Qigong Performance Show in Piazza Maggiore o Giardini Margherita, Bologna 18:00 Duan Theory Test (Duan 4)	Bologna
Monday October 15	9:00-12:00 and 14:00 -17:00 Training and Seminar: Liu Zi Jue 17:00-18:00 closing ceremony 19:00 Banquet of Forum	Bologna
Tuesday October 16	Departure for your destination	Bologna

地址：北京市崇文区天坛东里中区甲14号 邮编：100061
电话：86-10-67051569 传真：86-10-67050720
E-mail: chqa@vip.163.com

VI. ENROLLMENT

1. Seminar participants should be professional European Health Qigong practitioners recommended by their organization. CHQA will examine the qualifications.
2. Seminar participants enroll themselves by sending an email to the IHQA for registration. When the fee is paid, the registration is done at the IHQA. It is strongly recommended that all Seminar participants shall live in the recommended hotel during the seminar. (tight time schedule of the training).

Hotel name: 1) ADMIRAL PARK HOTEL****S

Website: www.admiralparkhotel.com

Hotel name: 2) FALCO D'ORO HOTEL****

Website: www.falcodoro.com

3. The Duan examination is optional. The applicants will enroll and pay online according to the Duan Regulation.
4. Health Qigong clothes and shoes are required during seminar.
5. The purchase service of health qigong materials will be provided. Please indicate at the time of registration. It can't be provided after the registration deadline.

VII. FEES FOR PARTICIPANTS

1. Entry fee for South Europe Health Qigong Forum: EURO 200€ per person.
2. Board and lodging fee:

ADMIRAL PARK HOTEL****S. 130 Euro/per person/per day

FALCO D'ORO HOTEL****S. 70 Euro/per person/per day

It includes:

- (1) Four overnight stays in double standard (single room plus 15 euro/per night) from afternoon of October 12th to the morning of October 16th
 - (2) Three meals a day from the dinner October 12th to the lunch October 16th
 - (3) Beverages service during the seminar
 - (4) Symposium fee: Inclusive for Seminar participants.
3. Please note that we have only a limited number of rooms available in the reservation. Late applicants might be suggested to find other hotels because the reservation of the IHQA is limited.
 4. The participants will be responsible for the extra fees should they have other special accommodation needs.
 5. Banquet dinner in the evening of October 15th: 30 Euro/per person

VIII. ACCREDITATION AND REGISTRATION

1. Participating organization shall send its Registration Form of seminar participant(s) to IHQA via email (ihqa2016@gmail.com) before 31st of July, 2018.
2. The IHQA will confirm the application by emailing the bill for the seminar and the IHQA account details. Qualified applicants pay the seminar entry fee of EURO 200 € per person and 55% of Board and lodging fee (EURO 302 € for ADMIRAL PARK HOTEL****S and Euro 170 for FALCO D'ORO HOTEL****S) per person to the IHQA within five days after receiving the email.
3. The IHQA will confirm the reception of the payment by emailing the hotel reservation details

and the hotel account details. Qualified applicants pay 248 € for ADMIRAL PARK HOTEL****S, and 140 € for FALCO D'ORO HOTEL****S (45% of Board and lodging fee) per person.

4. Resignation from accepted reservation is possible until 31th. July 2018 with a resignation charge of 10% Euro of total board and lodging fee is to be paid.

5. Online application for Duan Examination should be finished before September 13, 2018.

6. The participants are kindly requested checking-in and finishing registration at seminar hotel in the afternoon until dinner of October 12th, 2018.

IX. EXTRA INFORMATION

1. The training language of the seminar is Chinese. English and Italian translation will be provided.

2. The organizer and host of the seminar cannot accept any liability for accidents, illness or injuries taking place during the seminar. Therefore, it is advisable for the participants to make an insurance policy for their travel and stay.

3. Seminar participants are required to submit Insurance Declaration before registration.

X. CONTACT INFORMATION

1. HOST IHQA – ITALY HEALTH QIGONG ASSOCIATION

Tel: +39-3391527437 XU Hao/3403315786 Andrea/3332253539 Alberto

Email: ihqa2016@gmail.com

2. CHQA - Chinese Health Qigong Association

Contact Person: HE Xin

Tel+fax: 0086-10-67052078

Mail: intelhqf@126.com

XI. CHQA RESERVES THE RIGHT FOR FINAL INTERPRETATION OF THIS ANNOUNCEMENT.

Appendix 1: Registration form

Appendix 2: Insurance Declaration





中国健身气功协会

CHINESE HEALTH QIGONG ASSOCIATION

首届健身气功南欧论坛活动通知

一、日期

2018年10月13日至15日(12日报到, 16日离会)

二、地点

意大利博洛尼亚

三、主办单位

中国健身气功协会 (CHQA)

四、承办单位

意大利健身气功协会

五、培训内容和日程

日期	活动内容	地点
第一天 10月12日	学员报到, 论坛筹备	博洛尼亚阿德米拉尔公园酒店
第二天 10月13日	9:00-9:30 培训班开幕式 9:30-12:00 健身气功南欧论坛 14:00-17:00 健身气功: 大舞培训 19:00-21:00 段位考试(1-4段) 技术考试	博洛尼亚阿德米拉尔公园酒店

地址: 北京市崇文区天坛东里中区甲14号 邮编: 100061

电话: 86-10-67051569 传真: 86-10-67050720

E-mail: chqa@vip.163.com

第三天 10月14日	9:00-12:00 健身气功：大舞培训 15:00-16:00 博洛尼亚主广场（Piazza Maggiore）健身气功表演展示活动 19:00-21:00 段位考试（1-4段）理论考试	博洛尼亚阿德米拉尔公园酒店
第四天 10月15日	9:00-12:00 健身气功 六字诀 培训 14:00-17:00 健身气功 六字诀 培训 17:00-18:00 闭幕式兼颁证仪式 19:00 - 闭幕晚宴	博洛尼亚阿德米拉尔公园酒店
第六天 10月16日	离会	博洛尼亚

六、参加办法

（一）健身气功南欧地区的各健身气功社团组织均可推荐骨干师资骨干报名。经中国健身气功协会审查合格后，准予参加培训班。

（二）报名人员将直接以电子邮件形式向意大利健身气功协会(IHQQA)提交报名信息，各项费用付清后，报名成功。报名学员培训期间应入住培训班指定酒店，以保证按时参加各项课程。报名人员将直接以电子邮件形式向意大利健身气功协会(IHQQA)提交报名信息。

酒店名称：**ADMIRAL PARK HOTEL****S**

酒店网址：www.admiralparkhotel.com

酒店名称: **FALCO D'ORO HOTEL******

酒店网址: www.falcodoro.com

(三) 参训学员可参加段位考试。报考者应按照段位制相关规定进行线上报名。

(四) 培训班期间学员需自备练功服和练功鞋。

(五) 培训班上可提供健身气功教材购买服务,请在报名时一并说明,报名日期截止后无法提供。

七、经费条件

(一) 培训班报名费: 200 欧元/人

(二) 住宿费: **ADMIRAL PARK HOTEL****S** (阿德米拉尔公园酒店)

双人间: 130 欧元/人/天×4 天×1 人=520 欧元

单人间: 145 欧元/人/天×4 天×1 人=580 欧元

FALCO D'ORO HOTEL**S** (法尔科德奥罗酒店)

双人间: 70 欧元/人/天×4 天×1 人=280 欧元

食宿包含以下服务:

1. 住宿: 10月12日中午至16日上午共4天
2. 伙食: 10月12日晚餐开始至16日午餐结束, 3餐/日
3. 培训班期间饮料服务
4. 论坛: 培训班学员免费参加

(三) 由于酒店房间数量有限,意大利健身气功协会(IHQA)将按照报名顺序优先安排报名人员入住。房间满员后未入住学员可能

需要另寻酒店住宿。

(四) 学员住宿期间产生的其他费用自理。

(五) 晚宴：10月15日晚宴，30欧元/人

八、报名报到

(一) 南欧地区健身气功社团组织需将报名表于2018年7月31日前报送至意大利健身气功协会(IHQA)

(ihqa2016@gmail.com)

(二) 意大利健身气功协会(IHQA)将发邮件确认报名，并提供培训账单和IHQA银行账号。资格审查合格学员将在收到报名确认邮件5天内按要求支付培训费200欧元及食宿费的**55%** (**200+302** 欧元/ **ADMIRAL PARK HOTEL****S** (阿德米拉尔公园酒店) , **FALCO D'ORO HOTEL****S** (法尔科德奥罗酒店) **200+170** 欧元)。

(三) 意大利健身气功协会 (IHQA) 将发邮件确认预付款到账，并提供酒店预订信息和酒店账号。资格审查合格学员将按要求支付食宿费的**45%** (**248** 欧元/ **ADMIRAL PARK HOTEL****S** (阿德米拉尔公园酒店) , **FALCO D'ORO HOTEL****S** (法尔科德奥罗酒店) **140** 欧元)。

(四) 报名成功学员如需取消报名，请于2018年7月31日前申请，并支付10%欧元手续费。

(五) 报考段位请于2018年9月13日前完成网上报名

(六) 参训学员请于2018年10月12日到指定酒店报到。

九、其他事宜

(一) 培训班授课语言为中文，同时备有英文/意大利文翻译。

(二) 参加培训班人员须自行办理人身意外伤害保险，如培训期间出现伤病等问题，由个人负责。

(三) 参加培训班人员报到时须递交责任声明书。

十、联系方式

(一) 承办方

联系人：意大利健身气功联合会 XU HAO

电话：+39 3391527437 徐浩

+39 3403315786 Andrea

+39 3332253539 Alberto

邮箱：ihqa2016@gmail.com

(二) 中国健身气功协会

联系人：何昕

电话：0086-10-67052078

邮箱：intelhqf@126.com

十一、本办班通知解释权归属中国健身气功协会。

